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субота, 29 април 2017 12:22

 Министар спољних послова Србије Ивица Дачић рекао је у Валети да је француском
колеги Жан-Марк Ероу пренео да је наша земља "веома тешко примила" одлуку суда у
Колмару и да је Француска изразила непоштовање према српским жртвама, које имају
право на правду као и друге жртве

  

  Дачић је јуче учествовао у Валети на неформалном састанку министара спољних
послова ЕУ и држава кандидата за чланство.   

Он је рекао да је министру спољних послова Француске пренео и да је Србија позвала
свог амбасадора у Француској на консултације у Београд и да амбасадор стиже
вечерас.

  

Дачић је поновио да ће то оставити траг на билатералне односе две земље.

  

- Све ово што сам рекао, говорим због тога што желимо да сачувамо мир и стабилност.
Сматрамо да је идеја ЕУ веома важна за смривање тензија у региону, да се тако
показује да сви имамо заједнички циљ коме ће Србија бити посвећена и да ће премијер,
будући председник и нова влада радити посвећено ка остварењу тог циља - поручио је
Дачић после састанка.

  

Он је говорио о ситуацији у Србији и региону, поручивши да је капитална вредност коју
Србија има у овом тренутку - политичка стабилност.
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- У том смислу, истакао сам да је победа премијера Вучића на председничким изборима
допринос тој политичкој стабилности и да ће нова Влада која се буде формирала
наставити да буде посвећена чланству у ЕУ и изградњи мира, безбедности и
стабилности у региону - рекао је Дачић.

  

(Танјуг)
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